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Abstract (en)
The device has upper and lower housing parts (1,4) and a detector that initiates a roller drive mechanism for cloths (T) with perforated separating
lines (P) in a cassette (21). The lower housing part has at least one cassette holder and transport roller (11). The upper housing part has a drive
mechanism with an electric motor (M) and gearbox. Portions are dispensed so the dividing line is in front of the rollers (11,30) but inside the
dispenser. Independent claims are also included for the following: a method of operating at least one dispenser of cleaning cloths.

Abstract (de)
Ein elektrisch angetriebener Spender (100), insbesondere für Feuchttüchlein (T) transportiert diese portionenweise aus einer geschlossenen
Kassette (21) zwischen zwei Walzen (11,30) in eine manuell entnehmbare Position. Der Antrieb (E) und die Steuerung des Transports erfolgen
über das Oberteil (1) des Spenders; zur Initiierung des Spender (100) dient einen Näherungsdetektor (2), Die einzelnen Portionen des
Feuchttüchleins (T) werden durch elektro-optische Sensoren und Lichtleiter (L) gesteuert, wobei die im Tüchlein (T) vorhanden Perforationen (P) als
Führungsgrössen dienen. <IMAGE>
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